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2012-ben végeztem humánkineziológia szakon, ezt követő évben felvételt nyertem az akkori 

Semmelweis Egyetem Doktori Iskolájának Sport Tudományos képzésére.  

Továbbra is hangsúlyoznám, hogy mi PhD hallgatók "komolyabban" vegyünk magunkat az 

egyetem mindennapi életének alakulásában.  

Magam is számos konferencián részt vettem (ezek közül talán a legnevesebb az ECSS 2013-

as Tudományos kongresszusa), az én személyem a doktorandusz önkormányzatban a 

doktoranduszok munkáját próbálná „hallhatóvá” és láthatóvá tenni”. Gondolok itt 

konferenciákra, TDK-ra akár oktatási feladatokra, saját képzési körünk fejlesztésére, 

különböző workshop-ok Jurnal Club. Fontosnak találom, hogy beszéljünk arról és 

interpretáljuk azt a munkát, amit elvégeztünk. Ez nem csak személyes megítélésünket, hanem 

a doktori képzésünkről alkotott globális képet is pozitívan befolyásolja a külvilág felé. 

Az előző évek sikeresen vettük részt a TDK lebonyolításában. Ezt a szép „hagyományt” 

folytatni szeretnénk, hogy a fiatalabb generáció is kedvet kapjon a tudományos irányultságú 

munka végzésére. Célunk továbbá saját konferencia szervezése, ahol Egyetemünk diákjai 

bemutathatják eredményeiket, továbbá neves előadók társaságában vitathatják meg 

gondolataikat. 

Szeretnénk nagyobb mértékben részt venni az egyetemi közösség életében programok 

szervezésében (TF-napok) és a fiatalabb hallgatók mentorálásaában.  

Kérlek, támogass szavazatoddal, hogy az eddig elvégzett munkát tovább folytatva még 

produktívabban teljenek PHD-s éveid. 
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